
 

Rada Miejska Ciechocinka 

 

Protokół nr 2/2024 

II Sesja w dniu 4 czerwca 2024 r.   

Obrady rozpoczęto 4 czerwca 2024 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:45 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Dziarski 

2. Dariusz Jaworski 

3. Marcin Majchrzak 

4. Robert Marzec 

5. Alicja Murawiec 

6. Aldona Nocna 

7. Agnieszka Rybczyńska 

8. Karolina Rytter 

9. Daniel Skibiński 

10. Sebastian Sobieraj 

11. Zbigniew Stawiszyński 

12. Marcin Strych 

13. Dariusz Szadłowski 

14. Krzysztof Zakrzewski 

15. Piotr Zakrzewski 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

 

- p. Przewodniczący Rady Miejskiej M. Strych - Szanowni Państwo, proszę o powstanie 

do hymnu państwowego. Otwieram drugą sesję Rady Miejskiej Ciechocinka. Państwa 

radnych proszę o potwierdzenie udziału w dzisiejszej sesji na swoich tabletach. Bardzo 

serdecznie witam wszystkich Państwa radnych, Pana Burmistrza wraz z Panią Burmistrz, 

Sekretarzem i Panem Skarbnikiem. Bardzo serdecznie witam wszystkich gości, 

kierowników jednostek organizacyjnych w imieniu wszystkich zgromadzonych na sali i 

oglądających sesję przez internet.  

 

Ad. 2. Wybór sekretarza i protokolantów 
 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, na protokolantki dzisiejszego posiedzenia 

proponuję Panią Justynę Małecką i Panią Maję Masłowską. Jeżeli nie zobaczę sprzeciwu, 

przyjmę, że zgadzacie się Państwo z takim składem osób protokołujących. Nie widzę. Na 

sekretarza dzisiejszych obrad proponuję Pana Dariusza Jaworskiego. Dziękuję. 



- p. D. Jaworski - Wyrażam zgodę. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, materiały sesyjne zostały do Państwa 

dostarczone. Mają je Państwo w swoich tabletach. Czy są jakieś wnioski dotyczące 

porządku dzisiejszych obrad? Pani radna Karolina Rytter, proszę. 

- p. K. Rytter - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Komisja 

Rewizyjna wnosi o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przeprowadzenia ponownej kontroli w Miejskim Centrum Kultury. Projekt uchwały został 

przygotowany przez Pana Mecenasa. Może Pan Mecenas wyjaśni, dlaczego jest to 

konieczne. 

- p. Przewodniczący - Jeżeli Pani Przewodnicząca pozwoli, oddam głos Panu Mecenasowi. 

- p. Mecenas A. Rakowicz - Szanowni Państwo. Rada poprzedniej kadencji podjęła 

uchwałę w sprawie przeprowadzenia kontroli. Komisja Rewizyjna podjęła czynności, 

wyznaczyła zespół kontrolny, który dokonał czynności kontrolnych. Zapoznał dyrektora 

Miejskiego Centrum Kultury ze swoimi ustaleniami. Dyrektor Miejskiego Centrum 

Kultury wniósł uwagi. Jednakże wyniki prac nie zostały przedstawione Szanownej Radzie, 

w związku z tym zachodzi konieczność, aby ta Rada dokonała czynności sprawdzających 

i wniosła na obrady prośbę uchwały w sprawie wyników przeprowadzanej kontroli. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, Panie Mecenasie. Rozumiem, że będziemy głosować  

o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszego posiedzenia o uchwałę dotyczącą 

przeprowadzenia kontroli w Miejskim Centrum Kultury. Proszę o przygotowanie takiego 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

- p. Przewodniczący - Proszę Pana Sekretarza o przedstawienie wyników głosowania. 

- p. D. Jaworski - Wszyscy za. 15 za. Wszyscy obecni. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. W związku z powyższym proponuję, abyśmy ten punkt 

wnieśli po informacji Burmistrza o działaniach realizowanych na rzecz osób  



z niepełnosprawnościami, czyli przed wolnymi wnioskami. Nie widzę sprzeciwu. Wobec 

tego rozpoczynamy procedowanie porządku drugiej sesji Rady Miejskiej. Rozpoczynamy 

od informacji Burmistrza Ciechocinka o wykonaniu uchwał Rady Miejskiej Ciechocinka 

podjętych między sesjami. Panie Burmistrzu, oddaję Panu głos. Przepraszam, Panie 

Burmistrzu. Musimy jeszcze przyjąć protokół z poprzedniej sesji, który był tutaj dostępny 

w Biurze Rady. Czy są uwagi do tego protokołu? Nie widzę. 

- p. D. Jaworski - Nie zauważyłem, czy przyjęliśmy porządek obrad. Wcześniej wszyscy 

przyjęliśmy tylko ten punkt. Uważam, że trzeba przyjąć teraz cały porządek obrad. 

- p. Przewodniczący - Słuszna uwaga. W takim razie zarządzam głosowanie ze 

zmienionym porządkiem obrad. Rozszerzonym o punkty dotyczące kontroli w Miejskim 

Centrum Kultury. Za momencik głosowanie będzie aktywne. Można głosować.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rozszerzonego porządku obrad 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

- p. Przewodniczący - Proszę o odczytanie wyników głosowania. 

- p. D. Jaworski - Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej 
 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Wobec powyższego przechodzimy do kolejnego punktu, 

czyli przyjęcie protokołu z pierwszej sesji Rady Miejskiej. Czy są jakieś uwagi do tego 

protokołu? Nie widzę. W związku z czym rozumiem, że został protokół przyjęty.  

 

Ad. 5. Informacja Burmistrza Ciechocinka o wykonaniu uchwał Rady Miejskiej 

Ciechocinka podjętych na LXXVIII, LXXIX i I sesji 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do informacji Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady 

Miejskiej. Panie Burmistrzu, w tym punkcie oddaję Panu głos. 

- p. Burmistrz J. Jucewicz - Dziękuję bardzo. Szanowna Rado, szanowni goście. 

Wszystkie uchwały zostały opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej, godnie z 

załącznikiem numer 1 do projektu uchwały z dnia 4 czerwca 2024 roku. Dziękuję bardzo. 



- p. Przewodniczący - Proszę o wystąpienie przedstawiciela Komisji Rewizyjnej. 

- p. K. Rytter - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Członkowie 

Komisji Rewizyjnej zapoznali się i jednomyślnie wnoszą o przyjęcie tej informacji. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Rozpoczynam w tym punkcie dyskusję. Jeżeli nie ma 

chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję i zarządzam głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Informacji Burmistrza Ciechocinka o wykonaniu uchwał Rady Miejskiej Ciechocinka 

podjętych na LXXVIII, LXXIX i I sesji..  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący  - Proszę o odczytanie wyników głosowania. 

- p. Sekretarz - Ta uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Informacja Burmistrza o działalności między sesjami: 

 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Przechodzimy do punktu szóstego. Jest to informacja 

Burmistrza o działalności między sesjami. O wystąpienie poproszę przedstawiciela 

Komisji Rewizyjnej. 

- p. K. Rytter - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. W dniu 28 maja 

na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Radni zadawali szczegółowe pytania Panu 

Burmistrzowi dotyczące jego działań między sesjami. Przyjmujemy tę informację 

jednomyślnie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Panie Burmistrzu, udzielam Panu głosu. 

- p. Burmistrz - Panie Przewodniczący, w związku z posiedzeniem połączonych 

wszystkich Komisji Rady Miejskiej w dniu wczorajszym, pragnę uzupełnić informację,  

o które Państwo pytaliście. Kwestia porządku w ramach strefy płatnego parkowania na 

strefie parkowania przy campingu oraz przy stacji kolejowej. Tam, zgodnie z umową, za 

porządek odpowiedzialna jest firma obsługująca strefę płatnego parkowania. Natomiast 

jeżeli dotyczy to obszarów miejskich, tutaj zostało to wyłączone z racji tego, że miasto 

zlecając spółce Ekociech, utrzymuje porządek i czystość w ramach odrębnej umowy. Pan 

radny Robert Marzec pytał odnośnie punktu 37, związanego z wykonaniem muralu na 

budynku Szkoły Podstawowej Nr 3 i ewentualnymi obawami, które pojawiły się w trakcie 



dyskusji. Tutaj uzyskując informację od Pani dyrektor - wyżej wymieniona ściana 

przeszła przegląd przez firmę Państwa Skupniewicz. Zostały podjęte działania, które 

ewentualnie mają uchronić wyżej wymienioną elewację od dalszych zacieków. Nie ma 

obaw przed tym, że ten projekt nie zostanie zrealizowany w terminie. Oczywiście ściana  

odpowiednio musi być przygotowana, ale tutaj było to brane pod uwagę. Dziękuję bardzo. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, Panie Burmistrzu. Rozpoczynam dyskusję w tym punkcie. 

Zgłosił się radny Marzec. Udzielam głosu. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Państwo goście, Państwo radni. 

Dostałem pełną informację od Pani dyrektor oraz dokumentację zdjęciową. Także tutaj 

przychylam się do słów Pana Burmistrza. Temat jest na dzień dzisiejszy nieaktualny. 

Rzecz jest po prostu przedstawiona przez firmę, która będzie to wykonywała  

i specjalistów - w jak najlepszym porządku. Więc nie ma tematu na teraz. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Czy są kolejni chętni? Pan radny Szadłowski, 

proszę. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu. Zadawałem już 

pytania odnośnie tego punktu. Jedno mi umknęło. Punkt 67 dotyczy kontroli. Według 

treści, została zakończona 31 maja kontrola w Niepublicznym Przedszkolu Akademia 

Malucha. To jest związane z kolejnym punktem, który będziemy omawiać. Dotyczącym 

finansów, ponieważ tam Pan Skarbnik zaproponował dofinansowanie do niepublicznych 

placówek w wysokości 1.800.000 zł. Dosyć spora kwota. Rozumiem, że to wynika  

z zapisów ustaw. Natomiast moje pytanie, w związku z tym, że jest to duża kwota, dotyczy 

tego tutaj podpunktu. Czy ta kontrola została zakończona, czy będziemy mogli przyjrzeć 

się protokołowi pokontrolnemu? Jakie wnioski ewentualnie już zostały sporządzone i jaki 

efekt jest tej kontroli, i co zostanie zrobione? 

- p. Burmistrz - Panie Przewodniczący, mogę? 

- p. Przewodniczący - Oczywiście, proszę. 

- p. Burmistrz - Dziękuję. Szanowna Rado, kontrola, o której mowa, jest pokłosiem 

sytuacji z poprzednich lat, gdzie kontrola była prowadzona wyżej wymienionym 

przedszkolu. Była też tam interwencja Urzędu Skarbowego. Stwierdzono 

nieprawidłowość w wydatkowaniu środków. Decyzja została wydana, naliczone zostały 

kary. Pani się odwołała. W związku z powyższym na zalecenia SKO, podjęliśmy kolejną 

kontrolę, która miała wyjaśnić rozbieżności pomiędzy tym, co poprzedni skład ustalił. Ja 

jeszcze wtedy nie byłem Burmistrzem Ciechocinka. Natomiast oczekuję na protokół 

końcowy z wyżej wymienionej kontroli. Oczywiście będzie można się z nim zapoznać. Ja 

jeszcze uprzedzę szanownego radnego, bo pytał także o przekazanie szanownym Państwu 

radnym informacji na temat analizy, jaka zostanie wykonana przez pana, w związku  

z kwestiami przewozowymi naszej komunikacji miejskiej. Tutaj po otrzymaniu takiej 

analizy, także ona zostanie Państwu przekazana. Na pozostałą część informacji, jeżeli Pan 

Przewodniczący pozwoli udzielić głosu, Pan Skarbnik. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję za odpowiedź. 

- p. Przewodniczący - Dobrze, oddaję głos Panu Skarbnikowi w takim razie. 



- p. W. Zalewski, Skarbnik - Panie Przewodniczący, szanowni Państwo radni. Chciałem 

odnieść się do sprawy dotacji na przedszkola niepublicznego. Ta kwota to 1.800.000 zł. 

Zwiększamy wydatki, ale miejmy świadomość, że sposób naliczenia tych wydatków 

zależny jest od kosztów naszych jednostek przedszkolnych. Liczone jest to na zasadzie 

wydatków na nasze przedszkola po pomniejszeniu wydatków na remonty i inwestycje, a 

jeśli chodzi o najstarszą grupę wiekową, są to dodatkowo środki związane z kształceniem 

grupy zerowej. Dlatego te koszty będą rosnąć. W odróżnieniu od roku szkolnego, rok 

budżetowy jest od 1 stycznia do końca grudnia. Dlatego też te środki będą rosły z uwagi 

na wzrost kosztów wynagrodzeń, znaczny wzrost kosztów świadczeń socjalnych. Niestety 

te wszystkie koszty powodują, że zarówno koszty utrzymania dzieci w naszych 

placówkach rośnie, a tym samym wzrastają opłaty związane z opieką w przedszkolach 

niepublicznych. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy jest jeszcze ktoś kto chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Nie widzę. Wobec powyższego zamykam dyskusję. Proszę o przygotowanie głosowania. 

Przechodzimy do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Informacji Burmistrza o działalności między sesjami:  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

- p. Przewodniczący - Proszę Pana Sekretarza. 

- p. Sekretarz - Panie Przewodniczący, uchwała dotycząca informacji Burmistrza i jego 

działalności między sesjami, została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Szanowni Państwo w kolejnym punkcie mamy 

odpowiedzi na interpelację i zapytania radnych. Panie Burmistrzu oddaję Panu głos. 

- p. Burmistrz - W nowej kadencji zapytań i interpelacji nie odnotowaliśmy. 
 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska  

w następujących sprawach: 



 

1) zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2024 rok 
 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Wobec powyższego przechodzimy do kolejnego punktu. 

Jest to rozpatrzenie projektu uchwał i podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska  

w następujących sprawach: w pierwszym punkcie jest zmiana uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Ciechocinka na 2024 rok. Proszę o wystąpienie 

przedstawiciela komisji. W pierwszej kolejności Komisja Finansowa, poproszę. 

- p. D. Jaworski - Dziękuję. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Pan Skarbnik 

szczegółowo omówił propozycję zmian do budżetu w poszczególnych jednostkach 

samorządowych. Komisja jednogłośnie zaakceptowała te zmiany i rekomenduje Wysokiej 

Radzie przyjęcie uchwały w przedstawionej wersji. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Poproszę przedstawiciela Komisji Komunalnej. 

- p. S. Sobieraj - Komisja Komunalna oczywiście też brała udział w posiedzeniu 

wspólnych komisji, aczkolwiek nie zajęła stanowiska w tej sprawie. 

- p. Przewodniczący -  Proszę przedstawiciela Komisji Rewizyjnej. 

- p. K. Rytter - Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się, jednak nie zajęli stanowiska 

w tej sprawie, gdyż jest to temat branżowy Komisji Budżetowej. 

- p. Przewodniczący - Komisja Oświaty, poproszę. 

- p. A. Rybczyńska - Komisja Oświaty również zapoznała się z projektem uchwały, ale 

nie zajęła stanowiska z tego samego powodu, co inne komisje, poza Finansową. 

- p. Przewodniczący - To jeszcze poproszę Komisję Uzdrowiskową. Przedstawiciel 

Komisji Uzdrowiskowej. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki 

Społecznej nie zajęła stanowiska z tego względu, że wyszliśmy z takiego założenia, że 

danym tematem ma zajmować się dana komisja i ona ma tylko zabierać głos. Tak żeby 

nie powielać mówienia, tylko dlatego, że uczestniczymy. Natomiast kwestie branżowe, 

czyli kwestie finansowe spoczywają według nas na Komisji Finansowej i ona też 

rekomenduje czy też opiniuje dany projekt uchwały. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. W takim razie zarządzam dyskusję w tym punkcie. Radny 

Szadłowski proszę. 

- p. D. Szadłowski - Ja mam takie pytanie, może jednocześnie do Pana Burmistrza i Pana 

Skarbnika. Mamy w paragrafie 915 zwiększenie o milion złotych wydatków na energię. 

Wczoraj, z tego co pamiętam, Pan Skarbnik uzasadniał to zwiększeniem, 

niedoszacowaniem kosztów. Budzi mi to tylko wątpliwość, że aż o milion ktoś nie 

doszacował. Nie wiem, czy to wynika ze zmian cen, taryf itd. Jednocześnie będę prosił, 

jeżeli mogę to ustnie, jeżeli nie, to złożę interpelację o przygotowanie zestawienia rok do 

roku, styczeń - maj. Jak to się wiązało z kosztami, wydatkami. Dlaczego aż o milion 

złotych jest taka różnica i z czego ona też wynika, że musimy taką kwotę zwiększyć 

deficytu budżetu miasta? Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy Pan Burmistrz, Pan Skarbnik chcieliby odpowiedzieć 

w tym punkcie? 



- p. Skarbnik – Szanowni Państwo radni. Jak już informowałem, ta kwota wynika głównie 

z faktu, że ustalenie puli wolnych środków, czyli środków pozostających nam do 

podzielenia czy wykorzystania w roku 2024 mogło się odbyć dopiero po sprawozdaniu 

budżetowym. Po sprawdzeniu wszystkich informacji związanych z wykonaniem budżetu, 

sporządzeniem bilansu z wykonania budżetu i wprowadzeniem tych informacji, jeśli 

chodzi o wolne środki do sprawozdania NBS za pierwszy kwartał 2024 roku. Mając 

wiedzę jakie środki mamy do dyspozycji, mogliśmy wtedy wykorzystać większe środki, 

jeśli chodzi o finansowanie oświetlenia ulicznego. Dlatego, że wcześniej te środki po 

prostu były zablokowane. Nie znaliśmy dokładnej kwoty. Na koniec roku, czy na początek 

projektowania budżetu. Środki miasta są ograniczone, jeśli chodzi o możliwości 

finansowania czy projektowania budżetu na etapie sporządzania projektu i uchwalenia 

budżetu. Zadłużenie powoduje, że pewne kwestie rozwiązują się dopiero w trakcie 

ustalania stanu wykonania poszczególnych inwestycji. Dlatego też wiele zmian 

związanych z wprowadzaniem tych kwot, próbujemy wprowadzić dopiero po wykonaniu 

budżetu i po ustaleniu środków. Dlatego też niektóre zmiany budżetowe, dosyć znaczne 

wprowadzono dopiero teraz. Dziękuję bardzo. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Zanim dalej przekażę dalej głos, poproszę Pana 

Skarbnika o to, żeby omówił może temat tej autopoprawki, która została wprowadzona 

do pierwotnego projektu uchwały. 

- p. Skarbnik - Szanowni Państwo. Rzeczywiście ponieważ okres między sesją  

a projektem uchwały budżetowej, to jest 2 tygodnie. W budżecie dzieję się bardzo wiele 

zmian. Te zmiany głównie dotyczą przychodów środków: z funduszu pomocy, z funduszu 

covid, ewentualnie dotacji, które są automatycznie przekazywane po stronie wydatków, 

czyli te zmiany są neutralne dla budżetu, jeśli chodzi o znaczenie dla deficytu. Natomiast 

konieczne jest wprowadzanie jak najszybsze, żeby móc przekazywać środki  

i wykorzystywać je jak najwcześniej. Po tych wszystkich zmianach, może podstawowe 

kwoty przytoczę, po tych wszystkich zmianach budżet po stronie dochodów wzrośnie  

o 2.737.326,60 zł. Wydatki wzrosną o 7.475.257,76 zł. To powoduję, że deficyt 

zwiększamy o 4.737.931,16 zł. I zostanie pokryty między innymi wolnymi środkami  

w kwocie 2.813.258,79 zł, ale również tak zwanymi przychodami z dochodów, których 

nie wydaliśmy w zeszłym roku, a powinniśmy je wydać zgodnie z przepisami na tak 

zwane znaczone środki. Środki pochodzą głównie z niewydatkowanych dochodów  

z pozwoleń  z opłat za pozwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, ale również środki 

z funduszu pomocy, których nie wydaliśmy w zeszłym roku i środki z funduszu covid na 

wspomaganie przedsiębiorców, jeśli chodzi o dodatki za koszty VAT w opłatach 

gazowych. Może przytoczę podstawowe kwestie, które dotyczą tych dochodów  

i wydatków. Otóż duża pula dotyczy odpisów na Zakładowy Fundusz Świadczeń 

Socjalnych. W Szkole Podstawowej Nr 1 to jest kwota prawie 100.000 złotych. W Szkole 

Podstawowej Nr 3 - 60.000 zł. To są kwoty znaczące, których do tej pory nie musieliśmy 

wydatkować. Przypomnę, że odpis na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych wzrósł 

w porównaniu do poprzedniego roku około 1.800 zł na jednego - jeśli chodzi o odpis - 

nauczyciela. Ponadto dzięki uzyskanym informacjom o wolnych środkach mogliśmy 



uzupełnić brakujące środki. Jeśli chodzi o pieniądze na transport publiczny - 500.000 zł - 

wiąże się to z koniecznością rozstrzygnięcia nowego postępowania przetargowego oraz 

300.000 zł na zorganizowanie, administrowanie strefą płatnego parkowania. Jeśli chodzi 

o poszczególne pozycje, omawiałem je wszystkie na posiedzeniu komisji. Dodatkowo 

Komisja zgodziła się na wprowadzenie kwoty 146.683 zł. Wiążę się to z programem 

Senior Plus, który będzie realizował Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. Dodatkowo 

omówię informacje związane z wydatkami inwestycyjnymi. W rozdziale 616 na zadanie 

inwestycyjne ,,Wykonanie nawierzchni drogi dojazdowej do nieruchomości Słońsk Górny 

ul. Kopernika i Rejmonta w Ciechocinku”, zwiększam kwotę o 130.000 zł do poziomu 

najtańszej oferty. Niestety przetarg należy powtórzyć ze względu na niewyłonienie 

wykonawcy. W rozdziale 721 Towarzystwo Budownictwa Społecznego w Ciechocinku -

zwiększamy udziały o 200.000 zł na wsparcie realizacji niezbędnych inwestycji na nowo 

zakupionych nieruchomościach. Chodzi tu głównie o uzdrowienie terenu. W rozdziale 

80104 - oświata zmniejszamy wydatki na dokumentację projektową budowy przedszkola 

samorządowego ze względu na mniejsze koszty realizacyjne. W rozdziale 915 

wprowadzamy nowe zadanie inwestycyjne ,,Modernizacja oświetlenia na Skwerze 

Ekscentryków’’ - 48.000 zł na wymianę słupów oświetleniowych, na lampy, które 

pozwolą na mniejszą dewastację tych urządzeń, a dodatkowo doświetlą skwer na tyle, 

żeby zadbać o większe bezpieczeństwo. W rozdziale 995 - gospodarka komunalna - środki 

otrzymane z Państwowego Funduszu Rehabilitacji w wysokości 103.973,60 zł 

przeznaczamy na zwiększenie wydatków w zadaniu ,,Modernizacja placu zabaw dla 

dzieci niepełnosprawnych przy ul. Tężniowej’’ - na zakup zestawu zabawowego  

i przygotowanie nawierzchni tego placu. W rozdziale 995 wprowadzamy nowe 

zadanie ,,Modernizacja bram wjazdowych na terenie parku Zdrojowego’’. Chodzi tutaj  

o siłowniki elektryczne przy bramie od strony ulicy Traugutta i szlaban wraz z automatyką 

sterowniczą od ulicy Warzelnianej. Oba te wjazdy będą uzupełnione o instalację 

monitoringu, po to, żeby zmniejszyć dewastację w momencie, kiedy odbywają się 

koncerty i imprezy w muszli koncertowej. Dzięki temu liczymy na to, że nie będą tak 

alejki rozjeżdżane przez samochody. Tak jak mówiłem - 48.000 zł. Centrum Kultury  

w Ciechocinku zyskało z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego dotację  

w kwocie 120 tysięcy na projekt „MCK do kwadratu”. Nasz wkład własny to 31.900 zł, 

łącznie 151.900 zł. Uzyskane dotacje, przeznaczone będą na montaż klimatyzacji, 

systemu nagłaśnianego i doposażenie sal warsztatowych. W rozdziale 92601 - sport, 

przeznaczamy 20.000 zł na wykonanie dokumentacji projektowej dwóch budynków przy 

hali pneumatycznej na odbudowę centrum, na dokumentację dotyczącą odbudowy 

centralni grzewczo-nadmuchowej i budynek do demontażu oraz przechowania pomp 

pneumatycznych. Również w rozdziale 92601 wprowadzamy nowe zadanie ,,Wykonanie 

renowacji bocznej płyty boiska trawiastego’’. Udało się uzyskać z województwa 

kujawsko-pomorskiego kwotę 75.000 zł dofinansowania. Koszt cały zadania szacowany 

jest na 200.000 zł, więc nasz wkład własny - 125.000 zł. To są te podstawowe informacje. 

Jeżeli Państwo macie dodatkowe pytania, służę oczywiście informacją. 



- p. Przewodniczący - Zgłaszał się w dalszej kolejności Pan Krzysztof Zakrzewski. Oddaję 

głos. 

- p. Burmistrz - Panie Przewodniczący, jakbym mógł uzupełnić do tego pytania, które 

zadał Pan Dariusz Szadłowski. Jakby Pan radny pozwolił. Ja bym chciał przypomnieć, że 

korzystając z objaśnień z planu budżetu, który Państwo przyjęliście w tamtym roku, strona 

2 - została zawarta informacja, która jasno wskazuję, że przy konstruowaniu budżetu na 

2024 rok, niestety zasada równowagi budżetowej była trudna do spełnienia. Stąd podjęte 

zostały decyzje o pomniejszeniu dodatków bieżących o kwotę 3.200.000 zł, która zostanie 

wprowadzona do planu finansowego po zakończeniu roku budżetowego  

i sporządzeniu bilansu. I to się właśnie dzieje. Chciałbym właśnie też uzupełnić tę 

informację też na tej stronie drugiej. Pragnę dodatkowo wskazać, że inwestycje nieujęte 

w wykazie zadań inwestycyjnych w projekcie budżetu na rok 2024, będą wprowadzone 

w momencie pojawienia się środków zewnętrznych na ich realizację. Są to między innymi 

modernizacja bocznej płyty boiska na stadionie OSiR. Czyli taką informację Państwo 

mieliście w budżecie odnotowaną. Dzisiaj po prostu realizujemy to, co było Państwu 

przekazane w momencie konstruowania budżetu. O czym Państwo dobrze wiedzieliście, 

bo Państwo, akurat Pan radny za tym budżetem głosował. Rozumiem, że przyjmuje to 

wyjaśnienie. Bardzo dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Oddaję głos radnemu Zakrzewskiemu. 

- p. K. Zakrzewski - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Ja, a propos 

punktu ostatniego, który Pan Skarbnik omówił. Chodzi o wprowadzenie nowego zadania 

inwestycyjnego pod nazwą ,,Wykonanie renowacji bocznej płyty boiska trawiastego’’. 

Jest to dofinansowanie w ramach pomocy finansowej w formie dotacji z programu 

Kujawsko-Pomorska Infrastruktura Sportowa - edycja 2024. Kwota, jaką miasto otrzyma, 

jest to 75.000 zł. Jak już Pan Burmistrz i Pan Skarbnik wspomnieli, kwota łączna tej 

inwestycji to 200.000 zł. Wkład własny miasta 125.000 zł. Już wczoraj na komisji były 

na ten temat dyskusje. Myślę, że musi to wybrzmieć dlatego, że jeżeli Panie Burmistrzu, 

tak jak już mówiliśmy, rozmawialiśmy wczoraj na komisji, wykonamy tę inwestycję za 

niemały koszt 200.000 zł, a tam w sierpniu albo nawet w przyszłym roku odbędzie się 

jakakolwiek impreza masowa na tym boisku, to będą to pieniądze wyrzucone w błoto, 

Panie Burmistrzu. Pan dobrze, o tym wie. W związku z tym, jak już apelowałem, pisałem 

interpelację na ten temat, tak samo jak Przewodniczący Tomasz Dziarski w tamtym roku 

też pisał interpelację na ten temat. Tam chodziło o wyprowadzenie imprez ze stadionu. 

Panie Burmistrzu, musimy, takie jest moje zdanie. Zresztą też niektórzy radni tak samo 

mówili. Proponuję usiąść do rozmów i wyprowadzić te imprezy ze stadionu. Jeżeli my 

inwestujemy na stadionie - przypomnę, że w tamtym roku też 200.000 zł, w tym roku 

200.000 zł, a mamy tam przeprowadzić jakiekolwiek imprezy, które wpłyną na to, że 

boisko nie będzie takie jakie powinno być, będą to, tak jak wspomniałem wcześniej, 

pieniądze wyrzucone w błoto. Także Panie Burmistrzu, apeluję jeszcze raz z tego miejsca, 

aby wyprowadzić te imprezy i aby stadion był obiektem sportowym, a nie obiektem do 

imprez masowych. Dziękuję bardzo. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy Pan Burmistrz zechce się odnieść? Proszę bardzo. 



- p. Burmistrz - Rozumiem Pańskie obawy. One są powielane w poprzedniej tematyce 

związanej z płytą główną boiska. Mamy odpowiedzialnych dyrektorów. Zrobimy 

wszystko, co w naszej mocy, aby zabezpieczyć odpowiednio płytę. Zachęcam Państwa do 

pracy na ten temat. Może znajdziemy wspólnie takie miejsce, które nie będzie bardziej 

kosztowne niż obecnie. Podsumowując koszty, plusy, minusy, szanse i zagrożenia 

związane z realizacją takich przedsięwzięć na naszym stadionie, będziemy w stanie 

wspólnie wykazać, że taka możliwość istnieje i takie szanse są. Na dzisiaj mogę Pana 

zapewnić, że będziemy robić wszystko, aby ta inwestycja nie była zaprzepaszczona,  

a środki nie były utracone. Natomiast przedstawimy wszelkie okoliczności, o które Pan 

poprosi, tak żeby rozwiać Pana wątpliwości, gdzie takie imprezy mogą się odbywać. 

Przyjmujemy to do wiadomości. Dziękuję za zwrócenie uwagi i oczywiście służymy 

pomocą. 

- p. Przewodniczący Proszę, Pan radny Zakrzewski. 

- p. K. Zakrzewski - Panie Burmistrzu, ja doskonale wiem, że Panu tak samo zależy na 

tym boisku, jak i mnie. Ale naprawdę, Panie Burmistrzu tam nie może wjechać ani jeden 

samochód. Jest tutaj dyrektor OSIR-u, też może potwierdzić te słowa. Dlatego, że  

w tamtym roku przy inwestycji na murawie głównej rozmawialiśmy akurat z wykonawcą 

firmą, która wykonywała i rozmawialiśmy właśnie na ten temat, remontu bocznego boiska. 

Wykonawca powiedział, że jeżeli chcemy mieć boisko boczne - jak najbardziej. Tylko, że 

wtedy nie może odbyć się tam żadna impreza. Tak jak teraz - wjechała karuzela, potężne 

tiry wjechały, przywiozły karuzele, czy samochody food trucki, które były w gastronomii. 

Tak nie może być. Z tego co wiem, ma być też nawadnianie na bocznym boisku, więc 

przypomnę tylko, że zniszczenie takiego jednego zraszacza kosztuje ponad 1.000 zł czy 

2.000 zł złotych. Nie chcę Państwa w błąd wprowadzić, ale na pewno ponad 1.000 zł 

kosztuje taki zraszacz. Zostanie po prostu zniszczona murawa, w jakikolwiek sposób, jak 

wjadą takie samochody. Dlatego, Panie Burmistrzu proszę, aby to uszanować. To są 

pieniądze publiczne i żebyśmy później nie żałowali, że te pieniądze wyrzuciliśmy w błoto. 

Dziękuję bardzo. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Oddam teraz głos radnemu Szadłowskiemu. Następnie 

głos zabierze Pan radny Dziarski. Ale przypominam, że jesteśmy w punkcie dotyczącej 

zmiany w budżecie. Nie chciałbym, aby ta dyskusja zamieniła się w dyskusję, która 

powinna odbyć się faktycznie we właściwej komisji. Tak jak Pan Burmistrz zaproponował, 

żeby wypracować wspólne rozwiązanie, żeby ten nasz stadion nie był rozjeżdżany przy 

jednoczesnym doinwestowywaniu go. Także proszę krótko. Radny Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski – Dziękuję, Panie Przewodniczący. Ja też krótko, bo faktycznie 

rozumiem też stronę miasta, czyli Pana Burmistrza, bo Ciechocinek musi mieć takie 

imprezy, żeby przyciągnąć ludzi, a żeby też kojarzył się z tym, co dotychczas. Ciężko jest 

znaleźć takie miejsce, jak w tej chwili jest stadion. Mam nadzieję, że to, co Pan powiedział, 

dokona się. Razem wyznaczymy takie miejsce albo dojdziemy do porozumienia, że te 

imprezy można gdzieś przenieść. Jak przypomnę, renowacja płyty - około 200.000 zł. 

Teraz mamy renowację boiska bocznego i oświetlenie kosztowało ponad 100.000 zł, więc 

mamy pół miliona wydane na obiekt. Radni coś podejmują, a tak naprawdę robimy to 



trochę bez głowy. Wiedząc, że może to być zniszczone, czy też w jakiś sposób źle 

odebrane. Tak naprawdę, Panie Burmistrzu, mam nadzieję, że wypracujemy wspólne 

stanowisko i imprezy zostaną wyniesione ze stadionu. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Pan Tomasz Dziarski. 

- p. T. Dziarski - Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka 

Rado, Szanowni Państwo. Zanim pozwolę sobie zadać pytanie Panu Skarbnikowi. 

Powielam apel kolegi radnego Krzysztofa Zakrzewskiego. W poprzedniej kadencji Rady 

również składałem interpelację w tym zakresie. Mam pełną świadomość, że jest problem  

z organizacją imprez masowych w Ciechocinku. Nie mniej jednak, nie po to wydajemy  

i decydujemy o wydaniu kilkuset tysięcy złotych, żeby obawiać się, że ta inwestycja  

w jakiś sposób zostanie zniszczona. Także tutaj Panie Burmistrzu, tak jak Pan wspomniał, 

myślę, że na spokojnie podejmiemy rozmowy i znajdziemy wspólne rozwiązanie w tym 

zakresie. Natomiast pytanie do Pana Skarbnika. Pozwolę sobie powielić pytanie, które 

zadałem wczoraj podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych, mówiąc o zmianach  

w budżecie. Czy zadłużenie Gminy Ciechocinek ulegnie zwiększeniu? Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Panie Skarbniku, proszę. 

- p. Skarbnik – Szanowni Państwo radni, na tym etapie nie przewiduję się wzrostu 

zadłużenia, jeśli chodzi o - finalnie - koniec roku. Z tych wszystkich zmian np. w oświacie 

liczymy na to, że nie zostaną wykonane wszystkie wydatki, bo co do zasady, naszym 

obowiązkiem jest zapewnić środki, zgodnie z wyliczeniami jednostek już na etapie 

planowania.  W trakcie roku liczba dzieci się zmienia i nie zawsze te wydatki są później 

realizowane w takiej wysokości. Często jest to kwota miliona czy dwóch milionów 

oszczędności, jeśli chodzi o oświatę. Dlatego też liczy na to, że nie wszystkie środki 

zostaną wydatkowane. Natomiast na tym etapie musimy zaplanować środki po to, żeby 

móc wykazać, jeśli chodzi o budżet miasta, co do potencjalnych wydatków. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Jeżeli nie będzie dalszych głosów w dyskusji, zamknę 

dyskusję. Nie widzę. W takim razie zamykam dyskusję. I przechodzimy do głosowania 

nad zmianą uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2024 rok wraz 

z autopoprawką.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2024 rok wraz  

z autopoprawką 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Aldona Nocna, 

Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew 

Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr 



Zakrzewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Murawiec 

 

- p. Przewodniczący - Poproszę Sekretarza o odczytanie wyników głosowania. 

- p. Sekretarz - W chwili obecnej głosowało 14 radnych, wszyscy za. 

 

2) zmiana Wieloletniej Prognozy Finasowej Miasta Ciechocinka na lata 2024-2035 
 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to zmiana 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka na lata 2024-2035. I tutaj również 

była autopoprawka i na wstępie poproszę Pana Skarbnika o omówienie, na czym ta 

poprawka polega. 

- p. Skarbnik - Szanowni Państwo radni, ta poprawka jest konsekwencją autopoprawki 

budżetowej, tzn. wszystkie pozycje, które zostały wprowadzone do zmian uchwały 

budżetowej, musiały znaleźć się w Wieloletniej Prognozie, jeśli chodzi o poszczególne 

kwoty dochodów i wydatków, aby te dwa dokumenty były ze sobą zgodne, co do roku 

budżetowego. Jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę, zaktualizowano dwa przedsięwzięcia, 

wprowadzono zadanie dofinansowanie Miejskiej Biblioteki w ramach projektu. Została 

zmodyfikowana strona internetowa. Tutaj Biblioteka otrzymała dofinansowanie w kwocie 

109.000 zł. Natomiast ten projekt będzie realizowany przez 2 lata. W tym roku dopłacamy 

10.000 zł jako wkład własny. Do tego projektu w przyszłym roku kwota wyniesie 10. 000 

zł więcej. Dlatego też należało wprowadzić to przedsięwzięcie do Wieloletniej Prognozy 

i zaktualizowano kwotę przedsięwzięcia - budowa Przedszkola Samorządowego przy ul. 

Wierzbowej. Wiąże się to ze zmniejszeniem kwoty o 20.000 zł.  Ponadto te aktualizacje - 

Wieloletnia Prognoza w tym roku jeszcze nie była zmieniona, dlatego zaktualizowano te 

wszystkie pozycje związane z zarządzeniami Burmistrza i uchwałami Rady Miejskiej, 

tych pozycji jest dosyć dużo, tak żebyśmy mieli dwa dokumenty spójne ze sobą i aktualne. 

Dziękuję bardzo. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Proszę o wystąpienie przedstawiciela Komisji 

Finansowej i przedstawienie stanowiska komisji. 

- D. Jaworski - Dziękuję. Szanowni Państwo, Komisja Finansowa Finansowo - 

Budżetowa i Współpracy Gospodarczej na swoim posiedzeniu jednogłośnie rekomenduje 

Radzie Miejskiej projekt zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka 

na lata 2024-2035. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Proszę o wystąpienie przedstawicieli pozostałych 

komisji. Komisja Komunalna. 

- p. S. Sobieraj - Komisja Komunalna oczywiście rozpatrywała ten projekt uchwały, 

aczkolwiek nie zajęła stanowiska. 

- p. Przewodniczący - Dobrze, w tym punkcie są wystąpienia przedstawicieli komisji.  

W dalszej kolejności poproszę o wystąpienie przedstawiciela Komisji Oświaty. 



- p. A. Rybczyńska - Komisja Oświaty zapoznała się z projektem uchwały, ale nie zajęła 

stanowiska. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Przedstawiciel Komisji Uzdrowiskowej. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący. Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki 

Społecznej, członkowie byli obecni na posiedzeniu i omawialiśmy projekt uchwały. Tak 

samo jak pozostałe Komisje, oprócz Komisji Finansowej, nie zajęła stanowiska. 

- p. Przewodniczący - I poproszę o zabranie głosu przedstawicielkę Komisji Rewizyjnej. 

- p. K. Rytter - Panie Przewodniczący. Komisja zapoznała się i omówiła projekt. 

Natomiast nie zajęła stanowiska. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Zarządzam dyskusję. Pan Tomasz Dziarski, proszę. 

- p. T. Dziarski - Dziękuje bardzo. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka 

Rado, Szanowni Państwo. Może nie do końca w temacie. Natomiast takie małe 

wyjaśnienie. Patrząc na reakcje niektórych radnych. Każda komisja, poza Komisją Skarg 

i Wniosków ma obowiązek zająć stanowisko w poszczególnych kwestiach dotyczących 

uchwał. W związku z czym, Przewodniczący Marcin Strych po kolei wywołuje 

poszczególne komisje, a nie tylko Komisję Finansową. Komisja Finansowa zaopiniowała 

i wydała stanowisko. Natomiast przewodniczący poszczególnych komisji mają 

obowiązek zabrać głos, ponieważ nie wszyscy wiedzą, że komisja nie zajęła stanowiska 

w tej kwestii. Także nawet na tabletach, czy w porządku obrad jest informacja, że zajęcie, 

wystąpienie przedstawicieli komisji. To jest w liczbie mnogiej. Wszystkie komisje mają 

obowiązek zająć stanowisko. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Kontynuujemy dyskusję. Pan radny Jaworski proszę. 

- p. D. Jaworski - Jak już w tym temacie rozmawiamy, to może na następną sesję  

w porządku obrad będzie przedstawiciel. Zabranie głosu przez przedstawiciela komisji,  

a nie przez przedstawicieli komisji. Jeśli to jest Panie Mecenasie możliwe? Żeby głos 

zabierała komisja branżowa w danej dziedzinie? Jeśli przepisy na to pozwalają. 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Poproszę Pana Mecenasa, aby się odniósł do tej kwestii. 

- p. A. Rakowicz - Szanowni Państwo. Oczywiście obradujecie zgodnie z tradycją. 

Aczkolwiek wymóg statutowy jest troszeczkę inny. Statut mówi, że projekty uchwał, 

wniesione przez komisje lub Komisję Rewizyjną lub inne komisje, wymagają opinii 

pozostałych komisji. Jeśli projekt pochodzi od Burmistrza, to wymaga tylko i wyłącznie 

opinii komisji właściwej dla przedmiotu uchwały. Nie ma obowiązku, aby Państwo za 

każdym razem wyrażali opinię za inną komisję. Do tego jest jedna komisja i macie 

Państwo tutaj: projekty uchwał może wnosić komisja Rady, grupa co najmniej trzech 

radnych, Burmistrz lub radny Przewodniczący, grupa mieszkańców. Projekty uchwał 

wniesione przez osoby wymienione w punkcie 2, 4, 5 i 6 wymagają tylko jednej opinii 

komisji, właściwej dla przedmiotu uchwały. Gdy będzie taka uchwała, np. komisji w tej 

sprawie, to tylko ona wymaga opinii pozostałych komisji oraz opinii Burmistrza. Także 

macie Państwo w regulaminie zapisane. Spotkałem się również z tym w poprzedniej 

kadencji. Nie było obowiązku, ani sprzeciwu, ale nie jest to wymóg formalny. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję za to wyjaśnienie. Jesteśmy w punkcie dyskusji. Czy ktoś 

chciałby zabrać głos? Radny Szadłowski, proszę. 



- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, tak naprawdę taka była też idea w rozmowach, 

na komisjach oraz pomiędzy radnymi, aby zmienić sposób obradowania i procedowania 

poszczególnych uchwał w trakcie sesji. Ja też to wnioskowałem i proponowałem, aby nie 

każdy projekt uchwały był omawiany przez każdą komisję. Dla oglądających ludzi  

z zewnątrz, to jest według mnie miałkie i słabe. Mamy dzisiaj projekt dotyczący 

Miejskiego Centrum Kultury oraz Biblioteki. Prośba, aby zmienić sposób porządku obrad. 

Taka jest moja idea, aby niepotrzebnie nie powielać tego samego zdania. Najbardziej nie 

lubię, jak się robi coś bez jakiejkolwiek myśli w tym wszystkim. Dziękuję bardzo. 

- p. Przewodniczący - Dziękuje bardzo. Radny Dziarski, proszę. 

- p. T. Dziarski - Jeśli chodzi Darku o to, co powiedziałeś, to w pełni się z tobą zgadzam. 

Natomiast na chwilę obecną mamy wystąpienie przedstawicieli i jeżeli nastąpi zmiana, że 

będzie tylko wystąpienie przedstawiciela komisji branżowej, no to przechodzimy do 

takiego stylu funkcjonowania. Natomiast teraz nie ma wyjścia, ponieważ wszyscy 

przedstawiciele danych komisji muszą zająć stanowisko. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Ja przypominam, że jesteśmy w punkcie dyskusji nad 

Wieloletnią Prognozą Finansową. Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos? Pan Burmistrz, 

proszę. 

- p. Burmistrz - Ja bardzo krótko i w kwestii porządkowej. Podsumowując, moim zdaniem 

wystarczy, że Pan Przewodniczący po wystąpieniu w tym przykładzie, gdzie Burmistrz 

składa projekt uchwały, Komisja Finansowa to opiniuje. Myślę, że Pan Przewodniczący, 

jeżeli posłużyłby się pytaniem, czy jakieś komisje dodatkowo zajęły stanowisko w tej 

sprawie, bo tego im odmówić nie możemy i de facto nie do końca Państwo też możecie 

mieć wiedzę, czy dana komisja zajmowała stanowisko, czy też nie. Jeżeli Pan 

Przewodniczący nie widziałby takiej informacji, mógłby przejść do kolejnego podpunktu. 

Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Jeżeli nie będzie dalszych zgłoszeń, zamknę dyskusję. 

Nie widzę. Wobec powyższego przechodzimy do głosowania. Poproszę o przygotowanie 

głosowania. Możemy głosować.  
 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finasowej Miasta Ciechocinka na lata 2024-2035 wraz  

z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 



 

- p. Przewodniczący - Poproszę Pana Jaworskiego o odczytanie wyników. 

- p. D. Jaworski - Dziękuję. Szanowni Państwo tę uchwałę przyjęliśmy jednogłośnie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. 

 

3) wniesienie wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego do 

Ciechocińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z o. o.  

w Ciechocinku 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to wniesienie wkładu 

pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego do Ciechocińskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w Ciechocinku. Panie Burmistrzu… 

- p. Burmistrz - Ja chciałbym wnieść małą autopoprawkę z racji tego, że na e-Sesji  

w uzasadnieniu ostatnie słowo - pojawia się kwestia związana z Gminą Margonin na 2024 

rok. Oczywiście to jest pomyłka pisarska. Powinno być: Gmina Ciechocinek. Jeżeli już 

jestem przy głosie, to pozwolę sobie uzasadnić krótko uchwałę. Z racji tego, że nasza 

spółka pozyskała grunty pod zabudowę na ulicy Słońsk Górny, w związku z chęcią 

rozbudowy tych gruntów, przygotowania ich do inwestycji, Spółka Ciechocińskie 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego zwróciła się z wnioskiem do właściciela, czyli 

do Gminy Miejskiej Ciechocinek o wsparcie finansowe na rozpoczęcie prac  związanych 

z przygotowaniem samego planu zagospodarowania przestrzennego, ale także samej 

inwestycji poprzez przeprowadzenie niezbędnej dokumentacji projektowej. W związku  

z powyższym, tak jak na komisji, proszę Szanowną Radę o przyjęcie wyżej 

wymienionego projektu. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, Panie Burmistrzu. Oddaję głos Panu Jaworskiemu. 

- p. D. Jaworski - Bardzo dziękuję. Będziemy teraz zajmowali się sprawą wniesienia, 

podwyższenia wkładu pieniężnego. A może Prezes CTBS-u nie chce tych pieniędzy. Nie 

ma, nie widzę go, to może on nie chce tych pieniędzy. 

- p. Przewodniczący - Ja przepraszam, bo za chwileczkę przejdziemy do dyskusji. 

- p. D. Jaworski  - Przepraszam, zapomniałem, że Pani zastępuję Prezesa. 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Tymczasem w porządku obrad mamy wystąpienie 

przedstawicieli komisji. Chciałem zapytać, która z komisji, czy Komisja Finansowa zajęła 

stanowisko? Proszę w takim razie o przedstawienie tego stanowiska. 

- p. D. Jaworski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja Finansowa jednogłośnie 

przyjęła i rekomenduję przyjęcie uchwały dotyczącą wniesienia wkładu pieniężnego na 

podwyższenie kapitału zakładowego CTBS Spółka z o.o. w Ciechocinku. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Teraz w takim razie zapytam, czy inne komisje zajęły 

stanowisko w tej sprawie? Rozumiem, że nie zajęły stanowiska. Także przyjmujemy to 

stanowisko Komisji Finansowej i możemy rozpocząć dyskusję w tym punkcie. Czy ktoś 

chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Wobec powyższego zmykam dyskusję. Proszę 

o przygotowanie głosowania. Przypominam, że głosujemy na temat wniesienia wkładu 



pieniężnego na podniesienie kapitału zakładowego do CTBS wraz z autopoprawką, którą 

przedstawił Państwu Pan Burmistrz.  

 

Głosowano w sprawie: 

wniesienia wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego do 

Ciechocińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w Ciechocinku 

wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący - Poproszę Sekretarza obrad o odczytanie wyniku głosowania. 

- p. D. Jaworski - Chciałem poinformować, że głosowało 15 radnych. Wszyscy są za. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Zarządzam w tym momencie 15 minut przerwy. 

 

Przerwa 

 

4) wybór przedstawicieli Gminy Miejskiej Ciechocinek do Związku Gmin Ziemi 

Kujawskiej 
 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, wznawiam porządek obrad II sesji. 

Przypominam, że jesteśmy w punkcie, gdzie procedujemy uchwały w sprawie wyboru 

przedstawicieli Gminy Miejskiej Ciechocinek. W tym wypadku do Związku Gmin Ziemi 

Kujawskiej. Zapytam najpierw czy którakolwiek z komisji zajęła stanowisko  

w przedmiotowej sprawie? Pan Dariusz Szadłowski, proszę. 

- p. D. Jaworski - Komisja Finansowa scedowała to na sesję. 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Rozumiem, że inne komisje nie zajęły stanowiska. W takim 

razie możemy przejść do dyskusji. Przypominam, że chodzi o wybór przedstawicieli 

Gminy Miejskiej Ciechocinek do Związku Gmin Ziemi Kujawskiej. Oczekuję na 

zgłoszenie kandydatur lub kandydatów chcących zostać przedstawicielami. Zgłasza się 

Pan Radny Sobieraj. Udzielam głosu. 

- p. S. Sobieraj - Panie Przewodniczący, chciałbym zgłosić swoją kandydaturę do tej 

komisji. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję uprzejmie. Czy ktoś jeszcze chciałby się zgłosić? Pani 

Radna Murawiec, proszę. 



- p. A. Murawiec - Tak, ja również chciałabym zgłosić swoją kandydaturę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Czy są inni kandydaci lub głosy w dyskusji? Nie 

widzę. W związku z tym, zamykam dyskusję. Proszę o przygotowanie stosownego 

głosowania w tej kwestii. Można głosować. Proszę o przygotowanie głosowania,  

w którym pojawią się imiona i nazwiska radnych, którzy zgłosili się jako kandydaci. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru przedstawicieli Gminy Miejskiej Ciechocinek w osobach Alicja Murawiec oraz 

Sebastian Sobieraj do Związku Gmin Ziemii Kujawskiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Aldona Nocna, 

Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew 

Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr 

Zakrzewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Murawiec 

 

- p. Przewodniczący - Proszę Pana Sekretarza o odczytanie wyników głosowania. 

- p. Sekretarz - Kandydaci do Związku Gmin Ziemi Kujawskiej zostali wybrani 14 

głosami za, przy 1 wstrzymującym się. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Przyjęliśmy uchwałę. 

 

5) zmiana uchwały w sprawie przystapienia Gminy Miejskiej Ciechocinek do 

Kujawsko-Pomorskiej Organizacji Turystycznej z siedzibą w Toruniu 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to zmiana uchwały  

w sprawie przystąpienie Gminy Miejskiej Ciechocinek do Kujawsko-Pomorskiej 

Organizacji Turystycznej z siedzibą w Toruniu. I tutaj ponawiam swoje pytanie. Czy 

jakakolwiek z komisji zajęła stanowisko w przedmiotowej kwestii? Pan Dariusz Jaworski. 

- p. D. Jaworski - Ja mogę się wypowiedzieć za Komisję Finansową, ale też za wszystkie. 

Scedowaliśmy to na sesję. 

- p. Przewodniczący - Rozumiem. Nie ma innych zgłoszeń. W związku z czym 

przechodzimy do dyskusji w przedmiotowym punkcie i proszę o zgłaszanie się 

kandydatów do Kujawsko-Pomorskiej Organizacji Turystycznej z ramienia Gminy 

Miejskiej Ciechocinek. Proszę, Pani Rybczyńska. 

- p. A. Rybczyńska - Ja proponuję kandydaturę Pana Przewodniczącego Marcina Strycha. 



- p. Przewodniczący - Dziękuję, przyjmuję wyzwanie. Jeżeli nie widzę innych 

kandydatów, a nikt się nie zgłasza, zarządzam głosowanie i proszę o przygotowanie 

głosowania na tabletach.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przystapienia Gminy Miejskiej Ciechocinek w osobie 

Marcina Strycha do Kujawsko-Pomorskiej Organizacji Turystycznej z siedzibą w 

Toruniu.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

- p. D. Jaworski - W tym głosowaniu 15 osób głosowało za. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. 

 

6) wybór przedstawiciela Gminy Miejskiej Ciechocinek do składu Walnego 

Zgromadzenia Stwowarzyszenia Zdrowych Miast Polskich 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu. Dotyczy Zgromadzenia 

Stowarzyszenia Zdrowych Miast Polskich. Państwo pozwolą, że jeszcze raz, zgodnie  

z porządkiem, zapytam o stanowiska przedstawicieli komisji. Gremialnie zapytam, czy 

jakieś komisje zajęły stanowisko? Pan Dariusz Jaworski, proszę. 

- p. D. Jaworski - Tak jak przedtem - komisje nie zajęły stanowiska. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję uprzejmie. Zarządzam w takim razie w tym punkcie 

dyskusję i proszę równocześnie o zgłaszanie kandydatów. Radny Marzec, tak? 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, na przedstawiciela Gminy Miejskiej Ciechocinek 

do składu Walnego Zgromadzenia Stowarzyszenia Zdrowych Miast Polskich zgłaszam 

osobę Pana Burmistrza Jarosława Jucewicza. 

- p. Przewodniczący - Panie Burmistrzu, czy wyraża Pan zgodę? 

- p. Burmistrz - Dziękuję za zgłoszenie. Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję uprzejmie. Czy są inni kandydaci lub zgłoszenia? Jeżeli 

nie, a nie widzę, zamykam dyskusję i poddaję pod głosowanie kandydaturę Pana 

Jarosława Jucewicza. Proszę głosować.  

 



Głosowano w sprawie: 

wyboru przedstawiciela Gminy Miejskiej Ciechocinek w osobie Jarosława Jucewicza do 

składu Walnego Zgromadzenia Stwoarzyszenia Zdrowych Miast Polskich.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący - Sekretarza obrad proszę o odczytanie wyników głosowania. 

- p. D. Jaworski - Szanowni Państwo, kandydatura Pana Burmistrza przeszła jednogłośnie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. 

 

7) wybór delegata Gminy Miejskiej Ciechocinek do składu Walnego Zebrania 

Członków Stowarzyszenia Związku Miast Nadwiślańskich 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, w dalszej kolejności mamy punkt związany  

z wyborem delegata Gminy Miejskiej Ciechocinek do składu Walnego Zebrania 

Członków Stowarzyszenia Związku Miast Nadwiślańskich. Również zapytam, czy 

Komisje zajęły stanowisko? Pan Jaworski, poproszę. 

- p. D. Jaworski - Komisja Finansowa nie zajęła stanowiska, a za inne nie będę się 

wypowiadał. 

- p. Przewodniczący - Jeżeli nie będę widział zgłoszeń, rozumiem, że inne komisje nie 

zajęły stanowiska. Nie widzę. W związku z powyższym zarządzam dyskusję i proszę  

o zgłaszanie kandydatów. Radny Sobieraj, proszę. 

- p. S. Sobieraj - Panie Przewodniczący, chciałbym zaproponować kandydaturę Pana 

Przewodniczącego Marcina Strycha. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Zgadzam się. Jednocześnie pytam, czy są jacyś inni 

kandydaci? Nie widzę. Nie widzę też dalszych głosów w dyskusji. Zamykam dyskusję  

i poddaję pod głosowanie ten punkt. Proszę o głosowanie na tabletach.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru delegata Gminy Miejskiej Ciechocinek w osobie Marcina Strycha do składu 

Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Związku Miast Nadwiślańskich 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

- p. Przewodniczący - Sekretarza obrad proszę o odczytanie wyników głosowania. 

- p. Sekretarz - I w tym głosowaniu 15 osób za. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję uprzejmie. 

 

8) wyznaczenie przedstawicieli Rady Miejskiej Ciechocinka do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. To jest 

uchwała w sprawie wyznaczenie przedstawicieli Rady Miejskiej Ciechocinka do Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego. Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji. 

Pan Dariusz Jaworski. 

- p. D. Jaworski - Komisja Finansowo-Budżetowa i Współpracy Gospodarczej nie zajęła 

stanowiska w tym temacie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Nie widzę też zgłoszeń przedstawicieli innych komisji. 

W związku z tym, przechodzimy do punktu dyskusji i proszę o zgłaszanie kandydatów. 

Pan Tomasz Dziarski. 

- p. T. Dziarski - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Goście, Wysoka 

Rado. Jako kandydata na przedstawiciela Rady Miejskiej Ciechocinka do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego proponuję kolegę radnego Krzysztofa Zakrzewskiego. 

Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Zapytam jeszcze, czy Pan radny wyraża zgodę? 

- p. K. Zakrzewski - Tak. Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czekam na kolejne zgłoszenia. Radny Marzec, proszę. 

- p. R Marzec - Panie Przewodniczący, również składam akces do bycia członkiem także 

tej Komisji. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Przyjmuję kandydaturę. Czy są jeszcze dalsi 

kandydaci? Proszę, radna Rybczyńska. 

- p. A. Rybczyńska - Panie Przewodniczący, ja również zgłaszam swoją kandydaturę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję uprzejmie. Czy są kolejne zgłoszenia? Nie widzę.  

W związku z tym zamykam dyskusję i zarządzam głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej Ciechocinka w osobach Agnieszki 

Rybczyńskiej, Krzysztofa Zakrzewskiego oraz Roberta Marca do Gminnej Rady 



Działalności Pożytku Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

- p. Sekretarz - Szanowni Państwo, troje kandydatów otrzymało 15 głosów za. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję uprzejmie. 

 

9) powołanie Doraźnej Komisji Rady Miejskiej Ciechocinka 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, kolejna uchwała w porządku obrad jest  

w sprawie powołania Doraźnej Komisji Rady Miejskiej Ciechocinka. Projekt uchwały 

Państwo otrzymali. Proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji. O zgłaszanie się tych 

komisji, które zajęły stanowisko. Nie widzę, przechodzimy w takim razie do dyskusji. 

Proszę o zgłaszanie osób, które chciałyby kandydować lub chciałyby kogoś zgłosić na 

kandydata do tejże komisji. Radna Alicja Murawiec, proszę. 

- p. A. Murawiec - Ja chciałabym zgłosić kandydaturę Pani Karoliny Rytter. 

- p. K. Rytter - Wyrażam zgodę. Jednocześnie zgłaszam kandydaturę Pani Alicji Murawiec. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani Murawiec wyraża zgodę? 

- p. A. Murawiec - Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Zgłasza się też Pan Dariusz Jaworski. 

- p. D. Jaworski - Ja chciałbym zgłosić kandydaturę Pani Aldony Nocnej. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani Aldona Nocna wyraża zgodę? 

- p. A. Nocna - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję uprzejmie. Pan Krzysztof Zakrzewski chciałby zabrać 

głos. 

- p. K. Zakrzewski - Chciałbym zgłosić kandydaturę Pani Agnieszki Rybczyńskiej. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani Rybczyńska wyraża zgodę? 

- p. A. Rybczyńska - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Nie widzę dalszych zgłoszeń. Ani kandydatów ani 

zgłoszeń od dyskusji. W związku z tym zamykam dyskusję i zarządzam głosowanie. Ja 

tylko przypomnę, że zgłoszone zostały Pani radna Rytter, Pani radna Murawiec, Pani 

radna Nocna i Pani radna Rybczyńska.  

 



Głosowano w sprawie: 

powołania Doraźnej Komisji Rady Miejskiej Ciechocinka w składzie: Karolina Rytter, 

Alicja Murawiec, Aldona Nocna oraz Agnieszka Rybczyńska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Sekretarz - Szanowni Państwo. Kandydatki otrzymały 15 głosów. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Przyjęliśmy zatem uchwałę. 

 

10) zmiana Statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Janusza Żernickiego  

w Ciechocinku 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo. W kolejnym punkcie będziemy procedować 

uchwałę w sprawie zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Janusza 

Żernickiego w Ciechocinku. W związku z tym, proszę o wystąpienie przedstawiciela 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta. 

- p. A. Rybczyńska - Panie Przewodniczący, komisja jednogłośnie przyjęła i rekomenduje 

Radzie Miejskiej powyższą uchwałę. W związku z tym, że Pani dyrektor Miejskiej 

Biblioteki Publicznej jest na sesji, prosiłabym o parę słów w związku z tą uchwałą. 

- p. Przewodniczący - Zanim oddam głos, jeszcze zapytam czy inni przedstawiciele 

komisji zajęły stanowisko? Jeżeli nie będzie zgłoszeń, uznam, że nie i rozpocznę dyskusję 

w tym punkcie. Proszę, Pani dyrektor. 

- p. M. Różańska, Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej - Szanowni Państwo, Panie 

Burmistrzu, Szanowni radni. Jest to wniosek podyktowany tym, że ustawa o bibliotekach 

z 1997 roku różne rzeczy przewidziała. Niestety nie przewidziała takiego rozwoju 

technologii i potrzeb społecznych, jak działania profilaktyczne, wykorzystanie środków  

z odpisu, o którym tutaj Państwo rozmawialiście. W związku z tym, wnioskuję właśnie  

o poszerzenie jednego z punktów w statucie. O dopisanie tychże działań, które pozwolą 

bibliotece na prowadzenie jeszcze szerszej działalności, ponieważ pewnie Państwo 

zauważyliście, że kiedyś biblioteka to był taki punkt, gdzie praktycznie praca polegała na 

zakupie, opracowaniu i udostępnieniu książek. Obecnie spełniamy dużo więcej zadań. Jest 

to jedno, kolejne zadanie, które pozwoli nam poszerzyć ofertę. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący – Dziękuję, Pani dyrektor. Pan Burmistrz zgłasza się, proszę 



- p. Burmistrz - W woli uzupełnienia. Jak wiecie Państwo z poprzednich także sesji, 

Gmina Miejska Ciechocinek ma dużą rezerwę środków, które są w budżecie. Są 

oznaczone jako te środki związane z tzw. małpkowym, ale także związane z narkomanią 

i zadaniami behawioralnymi, o których tutaj Pani Dyrektor powiedziała. Natomiast żeby 

dać możliwość bibliotece tworzenia nowych grup dla dzieci i czerpania z tych środków, 

które są dla nich przeznaczone, Pani dyrektor zwraca się do Państwa z prośbą o zmianę 

statutu, która pozwoli na takie działania, aby te dotacje były celowane w tym kierunku,  

w stronę biblioteki - naszej jednostki, mogły być kierowane. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, Panie Burmistrzu. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tej 

dyskusji? Jeśli nie, zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Janusza Żernickiego w Ciechocinku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Sekretarz - Szanowni Państwo, zmiana Statutu Biblioteki dokonała się jednogłośnie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. 

 

11) uchylenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nadanie imienia Janusza 

Majewskiego Miejskiemu Centrum Kultury w Ciechocinku 

 

- p. Przewodniczący - Kolejna uchwała jest w sprawie uchylenia uchwały o wyrażeniu 

zgody na nadanie imienia Janusza Majewskiego Miejskiemu Centrum Kultury  

w Ciechocinku. Czy komisje zajęły stanowisko? Proszę o stanowisko Komisję Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta. 

- p. A. Rybczyńska - Panie Przewodniczący, Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki 

i Promocji Miasta jednogłośnie przyjęła i rekomenduje Radzie Miejskiej powyższy 

projekt uchwały. Jednocześnie proszę, aby Pan Burmistrz objaśnił, dlaczego ta uchwała 

musiała być uchwalona. 

- p. Przewodniczący - Przepraszam, Panie Burmistrzu, jeszcze w kwestii formalnej muszę 

zapytać o pozostałych przedstawicieli komisji. Jeżeli nikt się nie zgłosi, rozpocznę 

dyskusję w tym punkcie. Zgłoszeń nie widzę. Panie Burmistrzu, oddaję Panu głos. 



- p. Burmistrz - Z racji tego, że warto tutaj podkreślić, że nie jesteśmy przeciwni zmianie 

nazwy Miejskiego Centrum Kultury. Tak jak stanowiła ta uchwała intencyjna. Natomiast 

tutaj nadzór Wojewody zwrócił uwagę na to, że to powinno być zrobione w sprawie 

zmiany statutu jednostki, a nie wskazania tylko, że taka zmiana będzie konieczna. Ona  

i tak by była konieczna, mimo że ta uchwała została podjęta, więc tak naprawdę uchylamy 

tę uchwałę. Natomiast kolejnym krokiem, tak jak w uzasadnieniu będzie napisane, będzie 

przedłożenie Państwu uchwały zmiany statutu Miejskiego Centrum Kultury. 

- p. Przewodniczący - Dobrze, czy są jeszcze jakieś głosy w dyskusji? Przechodzimy do 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nadanie im. Janusza Majewskiego 

Miejskiemu Centrum Kultury w Ciechocinku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Sekretarz - Szanowni Państwo, uchwałę w sprawie uchylenia na nadanie imienia 

Miejskiego Centrum Kultury w Ciechocinku uchylono jednogłośnie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. 

 

12) zmiana uchwały w sprawie wyboru Miejskiej Rady Seniorów w Ciechocinku 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, w kolejnym punkcie mamy uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru Miejskiej Rady Seniorów w Ciechocinku i tutaj 

proszę o wystąpienie przedstawiciela komisji. Pan Dariusz Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia  

i Opieki Społecznej pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Dotyczy on jednego 

zapisu, jednego brzmienia w paragrafie drugim. Cytuję: „uchwała wchodzi w życie  

z dniem podjęcia”. I tego właściwie dotyczył ten projekt uchwały, dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Zapytam jeszcze tylko formalnie, czy inne komisje zajęły 

stanowisko? Jeżeli nie będę widział, uznam, że nie i rozpocznę dyskusję w tym punkcie. 

Nie widzę. Czy ktoś chciałby zabrać głos w takim razie? Nie widzę osób chętnych do 

dyskusji. Zamykam dyskusję i zarządzam głosowanie. Proszę o odczytanie wyników 

głosowania. 



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie wyboru Miejskiej Rady Seniorów w Ciechocinku 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

- p. D. Jaworski - Szanowni Państwo, zmianę uchwały w sprawie wyboru Rady Miejskiej 

Seniorów przegłosowano jednogłośnie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. 

 

13) uchwalenie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, w kolejnym punkcie mamy uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026. Proszę Pana 

Radnego Szadłowskiego o zaprezentowanie stanowiska komisji w tej sprawie. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję. Panie Przewodniczący, Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia  

i Opieki Społecznej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. Gminny 

Projekt Wspierania Rodziny jest to cykliczny program. Dotyczy on teraz kolejnych lat 

2024 – 2026. Jeżeli mogę prosić Pana Burmistrza o przybliżenie. 

- p. Przewodniczący - Ja jeszcze przepraszam, ale dopytam, czy inni przedstawiciele 

Komisji chcieliby zabrać głos w tym punkcie? Jeżeli nie, to przekazuję ten głos Panu 

Burmistrzowi w tym miejscu. 

- p. Burmistrz - Ja myślę, że to Pani Ewa Strzelecka – Słomkowska, jako autorka tego 

programu, powie Państwu kilka zdań. Bardzo dziękuję, Pani Ewo poproszę. 

- p. E. Strzelecka – Słomkowska, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  - 

Dziękuję bardzo. Tak jak jest napisane w projekcie. Na początku tak jak Pan 

Przewodniczący powiedział, my mamy obligatoryjny obowiązek co 3 lata wprowadzać 

nowy program. Jest on kontynuacją z lat poprzednich. Przedstawione macie Państwo dane 

statystyczne. Jeżeli chodzi o rodziny zastępcze i wszystkie inne formy, które zostały 

podczas zeszłego roku i przez ostatnie 3 lata w naszej Gminie przeprowadzone. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Czy są pytania, głosy w dyskusji? Nie widzę.  

W związku z tym zamykam dyskusję. Proszę o przygotowanie głosowania. Można 

głosować.  

 



Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Sekretarz - Szanowni Państwo. Gminny Program Wspierania Rodziny przyjęto 

jednogłośnie. 

 

14) zlecenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechocinku przeprowadzenia 

kontroli w Miejskim Centrum Kultury 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, przechodzimy w tym momencie do punktu 

dotyczącego sprawozdań. Przepraszam. W tym punkcie mamy uchwałę, która została 

wniesiona na dzisiejszym posiedzeniu. Dotyczy zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Ciechocinka przeprowadzenia kontroli w Miejskim Centrum Kultury. Tutaj 

poproszę Pana Burmistrza o przybliżenie. 

- p. Burmistrz - Jeżeli Państwo pozwolicie. Pan Mecenas na początku zasygnalizował 

Państwu pewną zmianę, więc prosiłbym, Panie Mecenasie, żeby Pan powtórzył  

i ewentualnie uzupełnił, jeżeli wola Rady taka będzie. 

- p. Przewodniczący - Proszę bardzo. 

- p. Mecenas - Szanowni Państwo. Rada poprzedniej kadencji podjęła uchwałę  

o przeprowadzeniu kontroli w Miejskim Centrum Kultury. Komisja Rewizyjna otrzymała 

zlecenie od Rady Miasta na kontrolę poza planem pracy. Komisja Rewizyjna wyznaczyła 

zespół kontrolny spośród swoich członków. Zespół kontrolny przeprowadził kontrolę,  

w wyniku której sporządził protokół. Ten protokół został przedstawiony dyrektorowi 

Miejskiego Centrum Kultury, który do niego się odniósł. Do zakończenia prac niezbędne 

jest odbycie posiedzenia całej komisji i przedstawienia wniosków Radzie oraz zaleceń dla 

Pana dyrektora. W związku z tym, zachodzi konieczność podjęcia tej kontroli  

i zakończenia jej prac. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej chciałaby coś 

dodać? 

- p. K. Rytter - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu ja tylko dodam, 

że proszę o pozytywne rozpatrzenie i przegłosowanie projektu, tak jak powiedziałam na 

początku. Dziękuję. 



- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy inni przedstawiciele komisji zajmowali się tą 

uchwałą? Zapytam ogólnie. Nie widzę. Nikt się nie zgłasza. Zapytam jeszcze, czy są 

jeszcze jakieś głosy dyskusji w tym punkcie? Nie widzę. Zamykam wobec tego dyskusję 

i zarządzam głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

zlecenia Komisji Rewziyjnej Rady Miejskiej w Ciechocinku przeprowadzenia kontroli 

w Miejskim Centrum Kultury.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, 

Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Sekretarz - Szanowni Państwo, ta uchwała została przyjęta jednogłośnie. 15 głosów 

za. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 9. Informacje i sprawozdania: 

 

1) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechocinku za 2023 r. 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do punktu, w którym mamy sprawozdania. Tym 

razem sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechocinku za 2023 rok. Proszę o wystąpienie przedstawiciela właściwej komisji. Pan 

Dariusz Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki Społecznej zapoznała się 

z omawianym sprawozdaniem. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Czy inni przedstawiciele Komisji chcieliby zaprezentować 

stanowisko? Nie widzę. Przechodzimy w takim razie do dyskusji. Zarządzam dyskusję. 

Wobec braku chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję. 

2) ocena zasobów pomocy społecznej 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu, jakim jest ocena zasobów 

pomocy społecznej. Proszę o przedstawiciela komisji o zabranie głosu. 



- p. D. Szadłowski – Dziękuję, Panie Przewodniczący. Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia  

i Opieki Społecznej zapoznała się z oceną zasobów pomocy społecznej. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy inni przedstawiciele komisji zechcieliby zabrać głos? 

Nie widzę. Zarządzam dyskusję. Wobec braku chętnych, zamykam dyskusję. 

 

3) przygotowanie miasta do sezonu letniego w 2024 roku 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu. Przygotowanie miasta do 

sezonu letniego w 2024 roku. Proszę o wystąpienie przedstawiciela właściwej komisji 

branżowej. Pani Karolina Rytter. 

- p. K. Rytter - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Komisja 

Rewizyjna rozmawiała i zapoznała się z przygotowaniem miasta do sezonu letniego. Było 

wiele pytań do Pana Burmistrza, także wszystkie wątpliwości zostały rozwiane i jesteśmy 

jednomyślni, co do przyjęcia tej informacji. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Czy jakieś inne komisje, bądź przedstawiciele 

komisji chcieliby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Rozpoczynam wobec 

powyższego dyskusję nad tym punktem. Nie widzę chętnych do dyskusji. Zamykam 

dyskusję. 

 

4) sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Miejskiej Ciechocinek  

z organizacjami pozarządowymi za 2023 rok 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 

sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Miejskiej Ciechocinek  

z organizacjami pozarządowymi za 2023 rok. Proszę o wystąpienie przedstawiciela 

właściwej komisji. Nie widzę. W związku z tym, zarządzam dyskusję w tym punkcie. 

Zgłasza się Pani Paulina z widowni. Proszę o przekazanie mikrofonu, wobec powyższego. 

- p. P. Warachim - Paulina Warachim, Fundacja „Zielone Kujawy”. Ja bym chciała 

zwrócić Państwa uwagę, ale przede wszystkim Panu, Panie Burmistrzu, Pani 

Wiceburmistrz na to sprawozdanie. Szczerze mówiąc, jako przedstawicielka organizacji 

społecznej i Wiceprzewodnicząca Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

stwierdzam, że w dużej części jest to dokument, który tak naprawdę jest świetnym 

przykładem do powiedzenia, że papier wszystko przyjmie. Czytamy tutaj, że Gminna 

Rada Działalności Pożytku Publicznego jest to grono doradcze, którego rolą było 

konsultowanie, opiniowanie dokumentów dla potrzeb Gminy Miejskiej. Jest to napisane 

też w formie dokonanej, czyli że były opiniowane projekty, strategie itd. Chcę Państwu 

zwrócić uwagę, że jedynym projektem uchwały przysłanym nam do konsultacji przez te 

2 lata, był to projekt współpracy z organizacjami pozarządowymi. Żadnego innego 

projektu uchwały nie dostaliśmy. Nie dostaliśmy tak naprawdę niczego do zaopiniowania. 

Chciałam zwrócić uwagę na to, żeby Państwo w przyszłym roku, w przyszłej kadencji, bo 

już tutaj mam przedstawicieli wyznaczonych do tej Gminnej Rady, żebyście Państwo 

zwrócili na to uwagę, że to nie jest wypełnianie ustawowych obowiązków Gminy 



Miejskiej. Ta nasza Rada nie miała tak naprawdę nic do zrobienia, niczego nie 

konsultowaliśmy, oprócz tego jednego programu współpracy. Poza tym chciałabym 

zauważyć, że w punkcie „niefinansowe i finansowe formy wsparcia udzielane dla 

organizacji samorządowych” mamy napisane, że organizacje pozarządowe są bieżąco 

informowane o sesjach Rady Miejskiej. Ja nigdy nie dostałam od Pana pełnomocnika 

żadnej informacji tego, że będzie posiedzenie sesji czy komisji, które są w obszarze naszej 

działalności statutowej. Że będą też konsultowane akty prawne, że będziemy brać udział 

w zespole opracowującym projekty, że będą nam udostępniane projekty uchwał  

i opiniowanie ofert konkursowych. Chciałabym po prostu zwrócić uwagę na to, że to się 

bardzo mija z rzeczywistością. Uważam, że to sprawozdanie nie powinno być, moim 

zdaniem, przyjęte. Jako osoba, która prezentuje organizację społeczną, nie znajduję tutaj 

faktów, które mają odzwierciedlenie w rzeczywistości. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Głos w dyskusji chciała zabrać Pani Wiesława 

Taranowska, proszę bardzo. 

- p. Wiesława Taranowska, Przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów - Szanowny Panie 

Przewodniczący, Szanowny Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo radni. Ja również 

chciałam dwa zdania do tego sprawozdania. Proszę zauważyć, że to sprawozdanie nosi 

datę 2022 roku, czyli nie wiem, czy te dane, które są w nim zawarte to dotyczą 2023 czy 

2022 roku. Poza tym, ja jestem 5 lat Przewodniczącą Miejskiej Rady Seniorów i ja nawet 

nie wiem, kto jest pełnomocnikiem u nas ds. organizacji samorządowych i osób 

niepełnosprawnych w naszej Gminie. Chciałabym się tego dowiedzieć. Poza tym w tym 

sprawozdaniu - rzeczywiście „papier wszystko przyjmie”. Jest wiele napisane, że jest 

współpraca z organizacjami pozarządowymi, że są spotkania, że są jakieś wnioski 

wyciągane w pozyskiwaniu środków finansowych, że projekty są konsultowane  

i wspieranie przy pisaniu projektów. Ja przepraszam, ale również jestem 

Wiceprzewodniczącą Stowarzyszenia „Nasza Ostoja” i bardzo prężnie działamy, 

pozyskujemy środki zarówno od Marszałka z funduszy Marszałkowskich, ale również  

z Lokalnej Grupy Działania. Również ze Starostwa. Ale ja nigdy nie słyszałam, żeby jakaś 

propozycja wyszła od pełnomocnika. Tutaj inspektora ds. osób niepełnosprawnych  

i współpracy z organizacjami pozarządowymi. Ja bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

Chciałabym wiedzieć, kto to jest, gdzie urzęduje. A to sprawozdanie dla mnie jest po 

prostu fikcją. W tym sprawozdaniu rzeczy, które są napisane, to nie miały miejsca. Jeżeli 

inne organizacje pozarządowe były zapraszane i były informowane, a „Ostoja” nie była, 

to przepraszam, że nic nie wiedziałam. Jeśli to tylko i wyłącznie jest na papierze… A poza 

tym - naprawdę nie wiem, kto jest u nas taką osobą ds. współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w naszej Gminie. Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

- p. Przewodniczący - Panie Burmistrzu, gdyby był Pan łaskawy powiedzieć, kto 

przygotował rzeczowe sprawozdanie, kto jest tą osobą i odnieść się do tych argumentów 

przytaczanych przed chwilą. 

- p. Burmistrz - Dziękuję bardzo za te uwagi. Tak jak Państwo macie na dokumencie 

zapisane, osobą sporządzającą wyżej wymieniany dokument, jest nasz pracownik Pan 

Jerzy Szymański. Faktycznie tu w jednym miejscu rok 2022 się pojawia. 



- p. Przewodniczący - Panie Burmistrzu, nie tylko w jednym. 

- p. Burmistrz - Tu jest mowa o kadencji, bo to jest z kadencji sprawozdanie. Natomiast 

my mamy obowiązek Państwu je przedłożyć. Natomiast niezależnie od tego, bo Państwo 

nad tym i tak nie głosujecie, ja zwrócę się do pracownika o ewentualne odniesienie się do 

Państwa uwag, bo na chwilę obecną tylko to mogę uczynić. Byłem chyba akurat na 

ostatniej Komisji Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Przyjąłem także od 

Pani Przewodniczącej Pani Pauliny Warachim tę informację, którą Państwu przekazała. 

Też jestem jak najbardziej za tym, żeby tę współpracę między Gminą a Gminną Radą 

Pożytku Publicznego, skoro to jest organ powołany do opiniowania pewnych faktów, 

usprawnić i to uczynię. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Pan Burmistrz odpowiedział na pytanie, kto jest pełnomocnikiem. 

Zgłasza się radny Zakrzewski. 

- p. Burmistrz - Pan Szymański jest w tym budynku obok, na parterze. 

- p. Przewodniczący - Panie radny, oddaję Panu głos. 

- p. K. Zakrzewski - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Panie Burmistrzu, tych błędów 

troszeczkę więcej jest. Chociażby teraz znalazłem kolejny błąd. Dofinansowanie 

Festiwalu Piosenki Młodzieży Niepełnosprawnej Impresje Artystyczne - 2021 rok. No to 

chyba 2 lata temu było. 

- p. Burmistrz - Dlatego mówię, że polecę pracownikowi, żeby zweryfikował  

i ewentualnie przedstawimy Państwu ten dokument jeszcze raz. Tak jak powiedziałem 

wcześniej, jesteśmy zobligowani Państwu przedstawić. Faktycznie pojawiły się błędy. 

One zostaną skorygowane i Państwu jeszcze raz ten dokument zostanie przedstawiony. Ja 

teraz go nie będę, że tak powiem, po raz kolejny cytował. Natomiast widzimy, że 

faktycznie są błędy. Zwrócimy się do osoby, która ten dokument sporządzała, żeby 

odniosła się do tej kwestii i nie tylko do tej jednej poprawki, ale do całego dokumentu. 

Proszę przyjąć to oświadczenie. Bardzo dziękuję. 

- p. Zakrzewski - Ja mam tylko, Panie Burmistrzu takie odniesienie do tego, że to 

naprawdę wydaję się, że to było „kopiuj, wklej”. Tylko nieudolnie zmieniono daty, 

zmieniono kwoty. Tak naprawdę nic się tutaj nie zmieniło z poprzednimi sprawozdaniami. 

Pani Paulino, mam nadzieję, że w związku z tym, że zostałem też członkiem tej Gminnej 

Rady Pożytku Publicznego na następną kadencję, mam nadzieję, że Pani też będzie 

uczestniczyła i że ta współpraca będzie miała inną jakość. Mam taką nadzieję, bo sam 

uczestniczę w różnych stowarzyszeniach i tak naprawdę ta Gminna Rada Pożytku 

Publicznego według mnie jest, bo jest. Mam nadzieję, że to się troszeczkę zmieni w tej 

kadencji. Dziękuję bardzo. 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, wobec tych uwag i oczywistych błędów  

w sprawozdaniu, ja zaproponuję może zwrócenie tego sprawozdania Panu Burmistrzowi 

z prośbą o przedłożenie go już poprawionego na kolejną sesję Rady Miejskiej. Panie 

Burmistrzu, możemy umówić się, że zwrócimy Panu to sprawozdanie i po poprawieniu 

zostanie ono nam przedłożone. 

- p. Burmistrz - 25 czerwca jest planowana sesja, więc my przedstawimy Państwu to 

sprawozdanie poprawione. 



- p. Przewodniczący - Tak, jeżeli nie widzę sprzeciwu, uznam, że będzie to stanowisko 

Rady. Kontynuujemy dyskusję. Tak. Pani Karolina Rytter, proszę. 

- p. K. Rytter - Ja tylko w takiej kwestii - drobna uwaga. Ja uważam, że osoba, która 

sporządza takie sprawozdanie, powinna być obecna na sesji. I taka jest moja prośba do 

Pana Burmistrza. Znam Pana. Myślę, że dałby radę. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Jeżeli nie ma innych punktów w dyskusji… 

- p. Burmistrz - Ja tylko chciałbym zwrócić uwagę, że Państwo ten dokument mieliście 

także na komisji. Nie było tam uwag. Natomiast rozumiem, że w każdej chwili można 

zauważyć i to jest naturalne. W związku z powyższym, zasadne by było, tak jak Pan 

Przewodniczący zaproponował. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś głosy w dyskusji? Jeżeli nie, 

zamykam dyskusję w tym punkcie. 
 

5) Informacja Burmistrza Ciechocinka o działaniach realizowanych na rzecz osób 

niepełnosprawnościami w roku 2023 

 

- p. Przewodniczący - Mamy jeszcze punkt dotyczący informacji Burmistrza o działaniach 

realizowanych na rzecz osób z niepełnosprawnościami w roku 2023. Zapytam, czy 

przedstawiciele komisji zajmowali się tym tematem? Ewentualnie, czy ktoś chciałby  

w imieniu komisji zabrać głos? Nie widzę. Rozpoczynam dyskusję w tym punkcie. Wobec 

braku chętnych do dyskusji, zamykam dyskusję. 

 

10. Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, doszliśmy do punktu sesji wolne wnioski, 

oświadczenia i komunikaty. Czy ktoś z Państwa zechciałby zabrać głos? Poproszę Pana 

Burmistrza w pierwszej kolejności. 

- p. Burmistrz - Szanowni Państwo, Szanowni radni, przedstawiciele stowarzyszeń, 

drodzy słuchacze. Jutro najprawdopodobniej na stronie Urzędu ukaże się obwieszczenie 

o rozpoczęciu prac konsultacyjnych nad strategią rozwoju Miasta Ciechocinek. Spotkanie 

ogólne dla mieszkańców. Jest planowane na dzień 27 czerwca na godzinę 16:00. Jest to 

jeden z elementów konsultacji społecznej, bo będzie to wyłożone w formie obwieszczenia 

na BIP-ie. Każdy będzie mógł się z tym zapoznać. Oprócz tego mamy obowiązek przesłać 

strategię do wszystkich stowarzyszeń i do wszystkich związków, z którymi mamy 

podpisaną umowę. Zachęcam Państwa, mieszkańców Ciechocinka do wzięcia udziału  

w tych konsultacjach. Przypomnę, że zanim ten dokument został przez nas sporządzony, 

on został wykonany na podstawie analizy ankiet, które były zbierane w różnej formie,  

a było ich około 146 oraz konsultacji wewnątrzwydziałowych i w Urzędzie Miejskim, ale 

także z naszymi spółkami, z jednostkami podległymi, takimi jak szkoły, biblioteka, 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej itd. Dlaczego to jest dla nas tak ważne? Z tego 

względu, że jest to dokument strategiczny, który chcielibyśmy realizować w takiej formie, 

w jakiej on zostanie wydany. Z tego względu, że z każdego współczynnika w porównaniu 



do poprzednich lat i do poprzedniej strategii, która była w 2016 do 2020, będziemy  

w jakimś stopniu rozliczani. Dane, które zostały zebrane do tej strategii, stanowią 

wykładnię realizacji stanu faktycznego poprzedniej strategii. Poprzednia Rada dostała taki 

dokument, jak ewaluacja strategii 2016 – 2020. Mogła się z nią zapoznać, ale - o ile dobrze 

pamiętam - do takiego faktu nie doszło. Także żadnych zwrotnych informacji w tamtej 

kwestii też nie dostaliśmy. Szanowni radni, macie też możliwość zapoznania się z tym 

dokumentem. Pani kierownik, prosiłbym także o przesłanie tej ewaluacji. Wszystko 

Państwo macie także na BIP-ie. Jest to dla nas ważne, ponieważ ta strategia określi cele 

rozwojowe miasta do roku 2030 +. Ta strategia jest zgodna ze strategią województwa, bo 

po części tak to musi być sformułowane. Aby nie zabierać więcej czasu, chciałbym 

podziękować Państwu za sprawne przeprowadzenie dzisiejszej sesji Rady Miasta. Za 

zgodne podjęcie i wydelegowanie osób, radnych do komisji i delegatów do stowarzyszeń 

i związków. Bardzo dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. W takim razie radny Skibiński. 

- p. D. Skibiński - Ja chciałbym się dowiedzieć, czy Burmistrzowi wiadomo coś na temat 

terenu położonego między ulicą Widok, Raczyńskich a Brata Alberta? Bo w Internecie  

w przestrzeni widać, że ktoś wystawia apartamenty na sprzedaż, a tam chyba jest strefa A. 

Czy wiadomo coś Burmistrzowi na ten temat, czy jakieś informacje z powiatu, czy ze 

Starostwa, czy z województwa przychodzą tutaj? 

- p. Burmistrz - Według naszej wiedzy było wydane pozwolenie na budowę na 

apartamenty, ale bez prawa własności, czyli na budynek porównywalny do hotelu, czyli 

zgodnie z tym, co Pan powiedział jest strefa uzdrowiskowa A. W pierwszej kolejności 

inwestor złożył taki wniosek. Zostało to odrzucone przez Starostwo Powiatowe  

w Aleksandrowie, ale po więcej informacji proszę podejść do Pani Magdy, bo ma całą 

dokumentację. We wstępnej kolejności było tak zrobione. Natomiast to zostało odrzucone 

i z moją wiedzą, jest pozwolenie na budowę hotelu, motelu, tak bym to nazwał. Czyli 

część usługowa i część apartamentowa. Natomiast bez prawa własności. 

- p. D. Skibiński - W przestrzeni internetowej widziałem, że właśnie są na sprzedaż 

apartamenty. 

- p. Przewodniczący - Przepraszam, ale to nie jest w tym punkcie. Są wolne wnioski, 

oświadczenia i komunikaty. Jeżeli Pan radny zechce jakieś wyjaśnienia, tudzież w formie 

interpelacji albo na komisji, to wtedy proponuję. To nie jest naprawdę ten punkt, w którym 

powinniśmy procedować tego typu pytania ze strony radnych. Także przepraszam. 

Kolejna osoba, która się zgłaszała - radny Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Daniel mnie wyprzedził z tym 

pytaniem, więc ja mam tylko już jedno. Czysto sportowe. Mieliśmy jakiś czas temu 

Mistrzostwa Europy, Mistrzostwa Świata. Zawsze, oprócz pandemii w 2021 roku, strefa 

kibica była. Rożnie to wyglądało. Natomiast w związku z tym, że drużyna polska grała, 

zawsze to cieszyło się dużą popularnością. Moje pytanie. Wiem, że czasu jest mało,  

a właściwe go wcale nie ma. Czy jest w ogóle taka możliwość, czy dałoby się to 

zrealizować? 



- p. Burmistrz - Może szybko, żeby nie zabierać czasu, bo to faktycznie nie interpelacja 

czy wniosek. Natomiast środki na tę strefę nie były utworzone, nie były planowane  

w Biurze Promocji Miasta. Aby to zrobić w takiej wersji, jak było to robione wcześniej, 

nie jest to możliwe. Z tego względu, że przepisy o zabezpieczeniu takich imprez się 

zmieniły. Musielibyśmy wyznaczyć koordynatorów itd., więc byśmy musieli zamykać 

ulice. Robić osoby odpowiedzialne za organizację ruchu itd. Na chwilę obecną nie jest to 

planowane. Rozważaliśmy taką możliwość, ale z tego co nam wychodziło, był tylko chyba 

jeden mecz do zorganizowania w takiej strefie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Głos oddaję Panu Krzysztofowi Zakrzewskiemu. 

- p. K. Zakrzewski - Panie Burmistrzu, też tak szybko zapytam dlatego, że trafiłem 

ostatnio na artykuł na stronie „Dzień Dobry Włocławek”, w którym - jak wynika  

z wypowiedzi Prezydenta Włocławka - Miasto Ciechocinek podpisało umowę na Festiwal 

Wisły. Czy jest to prawdą, czy nie? 

- p. Burmistrz - To ja bym poprosił, żeby Pan Prezydenta Włocławka zapytał. Mnie nic 

na ten temat nie wiadomo. 

- p. D. Skibiński - Dlatego pytam Pana na sesji. Czy Pan potwierdził, czy Pan zaprzeczył 

tym faktom. Jeżeli tak, dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos w tym 

punkcie? Nie widzę. Zgłaszała się jeszcze Pani Wiesława Taranowska, proszę  

o przekazanie mikrofonu. 

- p. W. Taranowska - Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu. Ja kilka 

zdań o naszym święcie, o Dniu Seniora. 25 maja odbyło się nasze święto i bardzo 

serdecznie dziękuję Panu Burmistrzowi za objęciu patronatem naszego święta, ale 

również poprzednim członkom Rady za dotację, którą dostaliśmy, żeby zrobić takie 

święto. Bardzo serdecznie dziękuję. Było 27 stoisk, 7 medycznych. Chciałam powiedzieć, 

że w tym naszym dniu zostało 478 osób przebadanych. Zarówno przez Centrum Słuchu, 

mammografię i nasze stoiska sanatoryjne. Także wystąpiło 18 zespołów i mogliśmy 

skosztować kuchni kujawskiej. Ja bardzo serdecznie dziękuję za pomoc przy organizacji 

tego naszego święta. Na Pana ręce, Pana Burmistrzu, dla Biura Promocji. Ogromna pomoc 

dla nas i wsparcie. Dla Ekociechu-u, czyli dla Pana Prezesa Okulicza, że powiesił, zdjął, 

czystość utrzymał na terenie wkoło muszli. Bardzo serdecznie dziękuję za 

dyspozycyjność w dniu wolnym od pracy, no bo to była sobota. Tutaj szczególne 

podziękowania chciałam złożyć na ręce Pani Dyrektor Strzeleckiej - Słomkowskiej, 

ponieważ bardzo się zaangażował w obchody naszego święta Klub Senior 

Niezapominajka. Razem możemy więcej, Pani Dyrektor. Bardzo dziękuję, bo dzięki 

Niezapominajce i temu wielkiemu namiotowi, i z tyłu za namiotami te gry wszelkiego 

rodzaju, gdzie moja Przewodnicząca Komisji Sportu i Rekreacji Grażyna Sitek włączyła 

się w organizację tych różnych, dodatkowych gier. Mogliśmy rzeczywiście ten dzień 

pięknie przeżyć. Zresztą w „Zbliżeniach” w TVP3 bardzo pięknie został ten nasz 

Ciechocinek pokazany. Wicemarszałek również uczestniczyła na naszym święcie i tylko 

jedną radną widziałam. Naszą Panią radną Rybczyńską. Także bardzo dziękuję, Pani radna, 

bo jeśli któregoś z Państwa uraziłam i nie widziałam, ale nie widziałam, bo biegałam po 



tym placu... Także bardzo dziękuję za obecność. Dziękuję serdecznie za wsparcie i za 

patronat honorowy. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Jeszcze wniosek od Pani Pauliny Warachim. 

- p. P Warachim - Jeszcze krótki wniosek. Może nie jest to ten moment, ale mimo 

wszystko chciałabym go wygłosić, że jako przedstawicielka części mieszkańców ul. 

Gronowej, wnioskujemy o spotkanie w sprawie ewentualnej reorganizacji na ul. 

Gronowej ruchu, ponieważ tam powstaje blok. A tam jest ulica bardzo wąska, chodzą jeże, 

chodzą koty, bawią się dzieci. Bardzo prosimy o podjęcie tej sprawy na komisji. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy ten wniosek jakoś sformalizowany jest na piśmie? 

Nie musi być, tylko chciałem dopytać z ciekawości. Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś głosy? 

Radny Krzysztof Zakrzewski. 

- p. K. Zakrzewski - Ja tylko tutaj do Pani Przewodniczącej Miejskiej Rady Seniorów. 

Pani Przewodnicząca, z chęcią bym sam odwiedził Państwa imprezę, ale niestety imprezy 

miejskie się nakładają i to jest ten problem, o którym już mówiłem ostatnim czasem. 

Trzeba coś z tym zrobić, żeby imprezy miejskie się na siebie nie nakładały, a było ich  

w tym czasie aż trzy. 

- p. Przewodniczący - Tak, było to już przedmiotem wcześniejszej dyskusji. Pani 

Taranowska. 

- p. W. Taranowska - Panie Burmistrzu, ja mam tutaj jeszcze pytanie od moich 

mieszkańców naszego bloku, ale i nie tylko. Od członków Rady Seniorów. Festiwal Ziemi 

Kujawskiej, na koniec czerwca jest folklor Kujaw i Pomorza. Prawdopodobnie ma być 

organizowany nie w parku, tylko wkoło kina. I na Placu Ekscentryków mają stanąć 

namioty. Ale tutaj, szanowni Państwo posadzone są piękne hortensję, piękne inne rośliny, 

trawa zasiana, więc nie wiem, gdzie te stoiska będą stawiane. A w teatrze mają 

prawdopodobnie występować te wszystkie zespoły. Przecież ten festiwal jest dla 

wszystkich ludzi. Do teatru wchodzi 250 osób i teraz ci kuracjusze będą stali pod tym 

teatrem? Przecież to nasze miasto żyło tym festiwalem w parku, w muszli koncertowej. 

Nie wiem, dlaczego taka zmiana decyzji nastąpiła. Pytają się mnie, ja nie mogę nic 

odpowiedzieć. Dlatego pytam, bo przecież zawsze był park tym festiwalem, wkoło muszli 

były stoiska ustawione, a na Placu Ekscentryków w tej chwili, kiedy on jest tak ładnie 

zagospodarowany i obsadzony? Ja rozumiem, zimą można tam postawić namioty na Boże 

Narodzenie, ale nie w środku lata. Dziękuję, Panie Przewodniczący, przepraszam. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Faktycznie ważna sprawa. Panie Burmistrzu, jakby Pan 

mógł trzech słowach się odnieść do tej kwestii. 

- p. Burmistrz - Organizuję to ta sama osoba, która organizowała to rok temu. Z tego co 

mi wiadomo, to tylko ma być przedstawienie tych zespołów w teatrze. Jest to jedna rzecz. 

Druga rzecz. Faktycznie stoiska mają być na Skwerze Ekscentryków, ale nie w obszarze 

zieleni. I to też mi wiadomo. Pan Dyrektor przygotował do tego stosowną mapę. Pan 

Dyrektor zapewnia, że wszystko ma pod kontrolą. Jeżeli Pani sobie życzy, może Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu chce zaprosić Pana Dyrektora, sama Pani może do niego 

podejść. Chętnie bym wziął w tym udział, natomiast rozpoczynam urlop. Ale mogę 

oddelegować Panią Wiceburmistrz i myślę, że Pani wątpliwości wyjaśni. 



- p. Przewodniczący – Jesteśmy, moi Państwo w punkcie wolne wnioski, oświadczenia  

i komunikaty. Nie chciałbym żeby to się przerzuciło w dyskusję na dany temat, bo to nie 

jest forum do dyskutowania w tym momencie, ale jeszcze udzielę, jako ostatniej, głosu 

Pani Aldonie Nocnej, proszę. 

- p. A. Nocna - Tylko chciałabym zwrócić uwagę na to, że 29 czerwca w naszym mieście 

jest święto Parafii, jest odpust, więc zwykle przed MCK były stoiska. No nie wyobrażam 

sobie tego, jeżeli chodzi o zorganizowanie masowej imprezy i odpustu w takiej formie, 

jak u nas. W tym miejscu, w centrum miasta. Taka moja uwaga. Nałożyły się znowu 

imprezy. 

- p. Przewodniczący - Dobrze, w takim razie wiemy, że jest jakiś problem z koordynacją 

tych imprez. Właściwa komisja, Pan Burmistrz też ten problem zna. Mam nadzieję, że 

uda się to szybko rozwiązać. Szanowni Państwo, jeżeli Państwo pozwolicie. To ja jeszcze 

z krótkim komunikatem. Bezpośrednio po sesji o godzinie o 18:00 - Państwo dostali 

zaproszenie, ale jest to zaproszenie otwarte, więc zapraszam również w imieniu 

Stowarzyszenia „Razem dla Ciechocinka” na ruiny basenu termalno - solankowego 

między tężniami, gdzie odbędzie się taka krótka uroczystość i upamiętnienie 92. rocznicy 

otwarcia tego bardzo ważnego obiektu. W naszym mieście jest grupa społeczników 

związanych ze stowarzyszeniem „Razem dla Ciechocinka”, która walczy o odzyskanie 

tego terenu, w przyszłości odbudowę tego obiektu. Także bardzo serdecznie w imieniu 

Zarządu i Prezesa „Razem dla Ciechocinka” zapraszam na teren basenu.  

 

Ad. 11. Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej Ciechocinka IX kadencji 2024-2029. 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, wyczerpaliśmy porządek dzisiejszej sesji. 

Bardzo proszę o powstanie do hymnu. 

 

Na rozpoczęcie i zakończenie sesji odsłuchano hymn RP.  
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